



此表格可自行影印作課程報名用途 This form can be photocopied for purpose of course registration
請以正楷填寫此表格 Please complete this form in BLOCK LETTERS

香港中文大學微生物學系
安老院舍感染控制精讀課程
Concise Course in Infection Control for Residential Care Homes for the Elderly

個人資料 Personal Particulars

中文姓名: Name in Chinese:	
英文姓名: Name in English:	
香港身份證/護照號碼: HKID Card/Passport No.:	性別: Sex:
工作機構: Name of Employer:	
工作地址: Office Address:	
通訊地址: Correspondence Address:	
電子郵箱: E-mail Address:	通訊電話: Contact phone no:

選讀之課程 (請在適用方格內加✓號) Course/sessions selection (Please ✓ in the appropriate box)

Session 課程時段	Date 日期	選 讀
全部課程 Full course	06/03/2018 - 23/03/2018	<input type="checkbox"/>
1. 基本知識 Introduction and basics	06/03/2018	<input type="checkbox"/>
2. 預防交叉感染的實用技巧 Practical skills in preventing cross infections	09/03/2018	<input type="checkbox"/>
3. 安老院舍感染控制措施的實踐 Infection control practices in elderly homes	13/03/2018	<input type="checkbox"/>
4. 安老院舍內常見的感染控制問題 Common infection control problems in elderly homes	16/03/2018	<input type="checkbox"/>
5. 感染爆發的處理 Outbreak management	20/03/2018	<input type="checkbox"/>
6. 感染控制計劃 Infection control programme	23/03/2018	<input type="checkbox"/>

繳費辦法 Payment Method:

報名費用為港幣 200 元。全部課程費用為港幣 2,300 元。個別時段課程費用為港幣 800 元。
Application fee \$200; Fee for full course \$2,300; Fee for individual session \$800;

繳交報名及課程費用，請以劃線支票/銀行本票（抬頭請寫「香港中文大學」）連同此報名表格郵寄香港新界沙田威爾斯親王醫院呂志和臨牀醫學大樓 1 樓 38051 室 香港中文大學微生物學系楊小姐收。

For payment of application fee and course fee(s), please send this application form together with a cheque/bank draft (payable to "The Chinese University of Hong Kong") to the Department of Microbiology, Room 38051, 1/F, Lui Che Woo Clinical Sciences Building, Prince of Wales Hospital, Shatin, N.T., Hong Kong (Attention: Ms Pinky Yeung)

課程諮詢處 Course Enquiry:

香港中文大學微生物學系楊小姐 Miss Yeung, Department of Microbiology, Chinese University of Hong Kong
電話 Telephone: 3505 3427 電郵 Email: microbiology@cuhk.edu.hk

個人資料收集聲明 Personal Data Collection Statement

- 此報名表格所提供的個人資料將供本院職員處理報名及學生事務之用。如入學申請不被接納，本院將銷毀一切有關的個人資料。
The personal data provided in this form will be used by the School for purposes related to the processing of enrolment and student administration. Personal data of unsuccessful candidates will be destroyed.
- 根據個人資料(私隱)條例，申請人有權查閱及更改其個人資料。申請人如需更改其個人資料，請聯絡本課程諮詢處。
Under the provision of the Personal Data (Privacy) Ordinance, applicants have rights to request access to, and to request the correction of, their personal data. Applicants wishing to amend their data should contact the Course Enquiry.